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Interkommunal akvakulturplan 

Bakgrunn: 

 Behov for å gjera noko allereie i dag – og ikkje minst planlegga framtida 
mot. Areal, omfang, teknologi m.v. 
 

 2016:  Regionen tildelt kr 500 000 i skjønsmidlar 
 

 Utsett oppstart grunna manglande kapasitet / andre store prosjekter 
 

 Februar 2017, NUI i møte med leiinga hos Fylkesmannen 
 

 Mars 2017. Karstein Totland i møte med Fylkesmannen vedr Masfjorden / 
Lindås 
 

 Mars 2017: 2 søknadar om ytterlegare skjønsmidlar 



Akvakultur

47 mrd

1,4 mill tonn

Lite volum -
økning fra
2012

Økt pris –
har gitt stor
vekst i
omsetning



Akvakultur



Akvakultur - Hordaland

7 mrd

200 000
tonn

Stagnasjon i veksten



Akvakultur 

• Sysselsetting og ringverknad 

– Totalt 6.700 

– Hordaland 1.580 

 



Akvakultur 
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STRIDENS KJERNE:  Hvis en  fremtidig vekst  i oppdret ‘  i  '  ‘  ’4

villaksstammer: menerjussproíessür Ole Krisíian Fau

G oven  kan  velte  oppdrettsvekst
Hvis  oppdrettsnæringen truer viliaksen, åpner Grunnloven for  à  gà til sak

mot staten, mener jussprofessor.

 

Av  LARS KVAMME 1U. jan. 2017 18:54:  oppdatert 11. jan. 26171
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VEIEN V‘DERE Administrerende direktøri Lerøy Seafood Henning BellesladI kunne levere rekordtail tirsdag Han er imidlertid bekymret for

2017 ligger vi an til à produsere el lavere volum enn det vi gjorde i 2012 Det er ikke slik man utvikler en næring sier han FOTO ROAR Cl-lF

Lerøy leverte rekordtall, vil produsere
mer  laks

Familien Møgster kan glede seg over 281 millioner kroner i utbytte fra

Austevoll Seafood. Datterselskapet Lerøy bidrar mest, men direktøren ser

skjær i sjøen.

Av LARS KVAMME

- Skal vi utvikle næringen, må vi vokse.

I 201? ligger vi an til à produsere et

lavere volum enn det vi gjorde i 2012.

Det er ikke slik man utvikler en næring,

sier administrerende direktør i Lerøy,

Henning Beltestad.

21.feb. 2017 21:21:
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Dette egget kan revolusjonere norsk lakseoppdrett 

 



Kan desse interessene kombinerast?  

• Kan vi kombinere auka vekst i næringa med andre areal 
interesser?  

 

• Behov for arealplan – på tvers av kommunegrenser 
– Kommunegrensen i fjorden gir ikkje naturleg grense for arealplan  

 

• Må få akvakulturområde inn i kommuneplan 
– Vekk frå dispensasjonspraksisen 

 

• Nye teknologiske løysingar? 



Forankring hos kommunane 

• Kor brei skal planen vera? 

 

• Nivå på planen? 

 

• Skal planen ha nokon status – må den vedtakast i 
kommunestyra 
 

• Den må forankrast politisk   



Prosess – Oppstart interkommunal akvakulturplan  

Oppstartsmøte  
(mai / juni) 

• Ordførar, rådmenn 
og plansjef 

• Tema -  

• Kvifor  

• Kva skal planen 
innehalde – 
status 

• Prosess 

• Organisering 

Regionrådet  
(1. september) 

• Vedtek den 
overordna planen  

• Formål  

• Prosess 

• Organisering 

• Finansiering 

Kommunestyra 
(sept/okt) 

• Vedtak om oppstart 
av arbeidet med 
interkommunal 
plan for akvakultur 

• Før dette inviterer me til ei samling med plansjefane 

– Orientering, kartlegging, få innspel til - prosess, organisering 

– Planlegge møte i mai    



Sånn om nokre år? 


